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KIN0-KLUB ”ZAGREB”
Trg žrtava fašizma 14. 
41 000 ZAGREB

Bre/17-2/85o 18,111 1985.

ZAPIS NIK

5.sjednice'Predšjedništva Kino-kluba nZagreb"'održane 18.III ' 1985.godi
ne od 18.15 do 19.30 sati u prostorijama Kino-kluba "Zagreb", Trg žrta- 
v fašizma 14.

Prisutni članovi Predsjedništva KKZ: Vladimir Hbholač, Vladimir Kovačić, 
Mladen Petričić, Duško Popović, 
Nikša Siminiatti

Opravdano odsutni članovi Predsjedništva KKZ: Branko Bubenik, Milorad 
Š imara

Odsutni bez opravdanj; : Zvonimir Stančić, Barko Šuvak

Ostali prisutni: Aco Dmitrović, Foto-nlub F.A.N.T.0.M., Gbran'Dukić, KKZ 
Ludvik Matić, SIZ tehničke kulture Medveščak, Tomislav 
Turkalj, KKZ

KonstataciJa: Prisutna je većina članova Pređšjt iništva, koje prema tome 
ima kvorum i može donositi punovažne odluke.

Kaključeik: Vladimir Kovačić predlaže početak rada i usvajanje predloženo 
Dnevnog reda:

1, Verifikacija zaspisnika sa 4.sjednice i izvršenje zaključaka;

2. Početak rada u klupskim prostorijama;

3. Završne pripreme za održavanje redovne godišnje skupštine KKZ;

4. Prijedlog osnivanja izložbenog salona Umjetničke fotografije u Kino- 
klubu "Zagreb";

5. Suradnja s Foto-klubom F.A.N.T.O.M.;

6. Pitanja i prijedlozi

Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1. Verifikacija zaspisnika sa 4.sjednice Predsjedništva i izvršenje 
zaključaka

Konstatacija: Vladimir Hbholač zahtijeva unošenje primjedbe povodom ne
izvršene inventure. Obzirom da se Član inVentarske komisi
je Barko Suvak nije pojavio te da nije bilo praznih inven- 
tarških lista, inventura se u planirano vrijeme nije mog
la obaviti.

Zaključak: Usvaja se zapisnik sa 4.sjednice Predsjedništva uz uvažavanje 
gornje primjedbe. Tajnik KKZ će u najskorije vrijeme organi«- 
zirati novu inventarsku komisiju koja će obaviti inventuru.

Ad 2. Početak rada u klupskim prostorijama



Konstatacija Obzirom da su završeni Svi radovi ha uređenju prostorija 
KKZ koje su'nakOh toga oprane'i dovedene u funkciju, nema 
razloga za odlaganje otavaranja prostorija članstvu svakog 
ponedjeljka i četvrtka«

Zaključak Domar KKZ Tomislav Turkalj otvarat 
ponedjeljka i četvrtka od 19.00'do

će prostorije KKZ svakog 
23.00 sata a članovima KKZ

Če biti ponuđena crna kava, čaj, sokovi a postoji mogućnost 
i za tople sendviče. Ludvik Matič posuđuje magnetofon kako 
bi u prostorijama KKZ bilo i muzike a Goran Dukić aparat za 
espresso kavu. Predsjedništvo je usvojilo cijenik prema koje
mu crna kava stoji 4-0 dinara, čaj 35 a s limunom 55 dinara, 
sokovi 35 dinara a sendviči 50 dinara.

Zaključak II

nonsoatacija.

Tečajevi za Uvod u kinoaamaterzizam i uvod u video, kao i 
tečaj za pionire mogu započeti odmah, čim se Utvrde vodi
telji, osiguraju sredstva i prijavi se dovoljan broj polaz
nika. Za tečaj za pionire zainteresirani su i SlZ-ovi odgo
ja i obrazovanja općine'Maksimir, Centar i Medveščak koji 
su spremni udružiti po 50.000 dinara za pokriće troškov<. . 
SIZ odgoja i obrazovanja općine Medveščak organizirat će 
sastanak svili direktora osnovnih škola kuko bi akcija što 
prije započela. 0 akciji treba obavijestiti redakcije "Ve
černjeg lista” i Radio-Zagreba kako bi se osigurala propa
ganda akcije.

Tajnik KKZ je prema Zaključku Predsjedništva obavijestio 
autore čiji filmovi nedostaju u filmoteci KKZ i zamolio 
ih da filmove vrate s obzirom da je filmoteka KKZ mjesto 
na kojem se trebaju skupiti svi filmovi proizvedeni u okvi
rima KKZ. Skupina autora zatražila je službeno izdavanje 
filmova u'svrhu izrade kopija i presnimavanja na video te 
uz obavezu vraćanja originala u filmoteku KKZ.

Zaključak: u interesu KKZ i autora treba što prije obaviti ovaj posao i 
filmove zatim vratiti u filmoteku KKZ. Smatrajući to obostra
no korisnim, Predsjedništvo daje dozvolu autorima Marijanu 
Hođaku, Đuri Crnobrnji 1 nikši Siminiattiju da preuzmu svoje 
filmove te ih obavezuje da ih vrate nakon presnimavanja,

konstatacija: I ove godine se organizira niz programa u sklopu Dana op
ćine Medveščak, u kojima će sudjelovati i KKZ.

Zaključak: r ajhik KKZ stupit će u veZu sa kino-klubovima u bratskim op
ćinama i organizirati slanje filmova i dolazak gostiju za ma
nifestacije u okviru Dana općine Medveščak, što^će se održati 
13<>travnja 1935 .godine.

Konstatacija: "Šampionat dr Maksimilijana Paspe” ove godine može okupiti 
pet ili šest filmova, prema sadašnjem stanju a može se even 
tualno pojaviti još neki.

Zaključak: niksa Siminiatti će koordinirati pripreme šampionata i voditi 
poslove nužne za njegovo normalno odvijanje, u suradnji sa 
Predsjedništvom KKZ, dok će tehničke poslove obavljati tajnik 
KKZ.

Ad 3. Završne pripreme za održavanje redovne godišnje skupštine KKZ

Konstatacija: Obavljen je veći dio priprema za održavanje redovne godiš
nje skupštine KKZ.
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Zaključak: T ajnik KKZ će obaviti preostale pripreme kako bi se redovna 
godišnja skupština KKZ mogla održati 28.ožujka 1985.godine 
kako je planirano.

Ad 4. Prijedlog osnivanja izložbenog salona umjetničke fotografije u 
Kino-klubu "Zagreb"

Konstatacija: Prof. dr Antun Bauer dostavio je Predsjedništvu KKZ pri
jedlog za osnivanje stalnog izložbenog salona umjetničke 
fotografije, u suradnji da udruženjem umjetničkih foto
grafa SR Hrvatske, koji bi djelovao u prostorijama KKZ.

Zaključak: Obzirom da se radi o djelatnosti komplementarnoj osnovnoj 
djelatnosti KKZ a koja neće remetiti sve uobičajene aktivnos 
ti KKZ, te može pridonijeti popularizaciji KKZ i njegovih 
djelatnosti među publikom, Predsjedništvo smatra da se.ova 
ideja može prihvatiti a tajnik KKZ će u suradnji sa prof. 
dr Antunom Bauerom nastaviti sa priprememama za početak rada 
salona .

Ad 5. Suradnja sa Foto-klubom F.A.N.T.O.M.

Konstatacija: Članovi Foto-kluba F.A.N.T.O.M. koji djeluje na području 
općine Medveščak nemaju adekvatne uvjete rada pa predlažu 
suradnju i sudjelovanje u opremanju foto-laboratorija Ki
no-kluba "Zagreb" u kojem bi djelovali u skladu sa prog- 
ramom aktivnosti KKZ.

Zaključak: Predsjedništvo Kino-kluba ,,ZjagrebM i Predsjedništvo Foto- 
kluba F.A.N.T.0.M. će dogovoriti uvjete pod kojima članovi 
Foto-kluba F.A.N.T.O.M. mogu raditi u prostorijama KKZ, kao 
i ostale uvjete nužne za nesmetani rad oba kluba. Predlaže 
se da tajnik KKZ obavlja i posao t; jnika Foto-kluba F.A.N.- 
T.O.M. kako bi se bolje koordinirao rad oba kluba i izbjegli 
nesporazumi .

Ad 6. Pitanja i prijedlozi

Konstatacija:PBedsjednik Predsjedništva KKZ Vladimir Kovačić obavio je 
pripremne razgovore sa članovima udruženja filmskih kriti
čara koji su zainteresirani da sjedište udruženja bude u 
prostorijama KKZ.

Zaključak: Imajući u vidu korist koja za KKZ može nastpupiti suradnjom 
sa filmskim kritičarima, Predsjedništvo ovlašćuje predsjedni
ka i tajnika KKZ da nastave Sa kontaktima sa članovima udru
ženja filmskih kritičara i postignu konačni dogovor«

i>.onst ataci ja: Obzirom na stalni pad broja članova "Delte" i smanjenje 
njihovih aktivnosti, Vladimir Hbholač je u ime članova 
"Delte" podnio pismeni izvještaj i'obavijestava Predsjed
ništvo "da "Delta" iše ne djeluje u prostorijama KKZ. Iste 
vremeno daje ostavku na članstvo u Predsjedništvu KKZ.

Zaključak: Jadajući se da će u budućnosti biti boljih uvjeta'rada i ve
ćeg interesa potencijalnih članova "Delte" za rad, Predsjed
ništvo KKZ' prima ha znanje obje 'informacije ali otvara moguć
nost obnove djelovanja "Delte" U dogledno Vrijeme. Predsjed
ništvo moli druga Hohdlača da-preispita svoju ostavku i nada 
se suradnji i ubuduće.



Slijedeći sastanak Predsjedništva održat će se uoči redovno gouisnje 
skupštine Kino-kluba "Zagreb", 28.ožujka 1985.godine u 17.00 sati.

Zapisničar:
Duško Popović,v.r.

Predsjednik:
Vladimir Kovačić,v.r.


